
Zápis z porady vedení konané dne 3. 2. 2014 

Přítomni: Křenek, Novotná Buršíková, Veselý, Regner, Šrubařová, Kohoutková, Bartošek, 

Matyska, Ledvinka, Dostál, Holub, Račanský 

 

1. Zprávy z divizí  

 Regner informoval, že HP zvažuje vypovězení rámcové smlouvy s MU na 

notebooky – oslabením koruny Centrální bankou se výrazně mění cena. Proběhne 

jednání HP, Autocontu a MU se záměrem doplnit inflační doložku. Smlouva potrvá 

ještě cca půl roku, nyní jsou nedočerpány 4 miliony. 

 Proběhlo výjezdní zasedání lékařské fakulty, byla zde ustavena pracovní skupina pro 

simulační centrum. Podobu budoucí spolupráce zváží Holub, Křenek a Regner, 

v odborných jednáních nás bude zastupovat dr. Peterlík. 

 Regner informoval, že LVT nyní nehlásí problémy s poruchovostí počítačů z rámcové 

smlouvy. Vysoká hlučnost některých strojů bude ošetřena novou rámcovou smlouvou, 

reportované problémy (Bartošek) se řeší.  

 Kohoutková informovala o chystané debatě o webhostingu s Křenkem a Regnerem, 

o závěrech schůzky bude informovat ředitele.  

 Bartošek navštíví 4. 2. vydavatelství MU, kterému ÚVT poskytne technickou a 

systémovou podporu redakce časopisů, aby vznikl centrální redakční systém pro MU. 

V něm bude mít Vydavatelství koordinační a odbornou roli.  

 Holub informoval, že zaslal Janyškovi prezentaci o telefonii pro radu IT (Holub ji 

zašle i kolegiu). Jednání rady proběhne 10. 2. v 15:00 na RMU, za ÚVT se zúčastní 

Holub, Matyska a Veselý, možná Špaček. 

 Šrubařová informovala o současném stavu IRP a centralizovaných prostředků – 

centralizované prostředky ústav dostane podle svých požadavků, IRP je zatím 

v jednání. Příští týden bude znám termín, do kdy budou stanoveny konkrétní částky.  

 Harmonogram financí – Matyska jej zjistí od kvestora, podle toho bude svolána 

vědecká rada.  

 Dislokace – ve středu přijde investiční manažerka (Ing. Dvořáková), do 15. 2. budeme 

znát podrobněji finanční prostředky. Do nových prostor v 2. patře se po přestavbě 

přestěhují Pištěk, Homola a Kolovratníková. Rozvahu o sezení zašlou divizní do pátku 

7. 2. (odpovídají divizní)  

 Martin informoval o nabídce SUKB na prostory pro masivní fotografování 

o prázdninách. Kohoutková zjistí konkrétní podmínky, do 10. 2. podá zprávu 

(odpovídá Kohoutková)  

 Spolupráce s odborem veřejných zakázek na RMU (projekt OP VaVpI dr. Bartoška) – 

jediné VZ v rámci zmíněného OP VaVpI s určitými nedostatky bylo přímo 

spravováno tímto odborem; o plánovaných podobných předáních odpovědnosti za VZ 

na OVZ RMU chce být ředitel informován. 

 Dostál domluví s Ivou Krejčí tematickou schůzku k projektům (především o obsahu 

projektů), termín stanoví ředitel na březen.  



 Dostál zkontroluje, jak fungují procesy podávání a schvalování projektů v ISEPu, 

zejména překlopení do stavu přijato/nepřijato (odpovídá Dostál)  

 

2. Evaluační pohovor  

 29. 1. odeslal ředitel zprávu prorektorovi, tento týden vytvoří prezentaci.  

 Divizní nahlásí řediteli, které věci postrádají v textu a považují za důležité, co chtějí 

v prezentaci zdůraznit a co zkonzultovat s vedením jako problém.  

 Dostál zváží, zda zvláště nezpracovat nějaký projekt nebo jejich skupinu – kupř. 

bezpečnostní projekty 

 Pohovor proběhne ve čtvrtek 6. 2. od 9:00 ve velké zasedačce RMU, Matyska 

přednese základní prezentaci (cca 45 minut), zbytek do 2 a půl hodin je určen na 

diskusi.  

 Zúčastní se vedení, Bartošek a Račanský. S sebou – případné statistické údaje, 

odpovědi na očekávané otázky. 

 

3. Ostatní  

 Harmonogram výročních zpráv zatím není stanoven, příspěvky pravděpodobně budou 

chtít dodat do půlky března. V půlce února budeme znát konkrétní termín. Doladění 

zprávy proběhne po evaluaci.  

 Na kolegium 24. 2. byla naplánována schůzka s bezpečnostním oddělením, Čeleda 

není přítomen, Regner s Holubem zjistí, zda lze termín přehodit s oddělením M. 

Javorníka (odpovídá Regner, Holub)  

 Regner informoval, že každý týden budou probíhat schůzky řešitelského týmu pro 

vědecké IT, aby se zlepšila vzájemná komunikace a informovanost.  

 Dlouhodobý záměr – každý divizní zkontroluje svou část. Aktualizace záměru – jak do 

budoucna pojmout IT jako takové, kdo z divizí bude schopen přispívat ke strategii.   

 

 

 

Zapsala:     Schválil: 

Martina Novotná Buršíková                            Luděk Matyska 

ředitel ÚVT MU 

 


